
Afdelingsmøde afd. 35 
Onsdag den 2/8 2023 
 
Deltagere: 
Martin R. Hansen 
Trine S. Butterworth 
Kim Lindberg 
 
Dagsordenpunkter 
Septembermøde den 12/8 
-Martin kontakter Erling Jürgensen for at være dirigent til mødet. 
-Søs ønsker ikke at være referent i år. Det slåes op på hjemmesiden om der er nogen 
der er interesseret. Alternativt om administrationen kan stille en til rådighed, Kim 
kontakter i det tilfælde Hans Peter om muligheden. 
-Kim kontakter Hans Peter om han fremlægger afd. 35’s økonomi, alternativt gør 
Kim det selv. 
-Martin fremlægger formandsberetning. 
-Valg: Martin genopstiller ikke 
           Kim genopstiller 
           Trine kan ikke deltage i mødet, da hun er arbejdsmæssig bortrejst 
 
-Martin administrerer afd. 35’s hjemmeside indtil videre. 
 
Nye indflyttere 
Trine overrækker blomster til de nye i 4A.2.2. og 4A.1.4. 
Vedrørende 4A.2.3. og 4A.2.4. Aftales senere 
 
Legeplads 
Det er afd. Bestyrelsens holdning at skiltning af legeplads ikke er nødvendig. 
Legepladsen er for alle også udefrakommende, selvom den kun er beregnet for børn 
op til 12 år. Bruges i forvejen kun lidt. 
Gynger og trampolin kan godt holde til en voksen. 
Eventuelt hærværk eller voldsom opførsel skal påtales på stedet. 
Ændring af beslutningen kan bringes op som forslag på septembermødet. 
 
Flagstang 
Fundament er nedsat. Flagstang forventes rejst indenfor 2 – 3 uger når beton er 
hærdet. 



Flagudvalget kontaktes vedrørende regler for flagning, som skal på hjemmesiden og 
i nyhedsbrev som Martin udfærdiger. 
 
Diverse punkter fra hjemmeside og sidste års septembermøde 
Hjertestarter er ansøgt, men lang behandlingstid. 
 
Navneskilte til dørtelefoner er udarbejdet, men problemer med at komme ind i 
boksen. Martin har sagen. 
 
Mærkning af ledning til genvex for afbrydelse i tilfælde af brand er udarbejdet. 
Bjarne foranlediger påsætning i de enkelte boliger. 
 
Søbo er uden indflydelse på hvor mange ladestandere der opstilles på 
parkeringspladsen. Det er firmaet bag der ud fra økonomi bestemmer det. 
 
Dæmpere til Belowbeholderne er ikke nærmere en afklaring, da firmaet ikke er 
vendt tilbage trods mange henvendelser. Trine har sagen. 
 
Hul over dørtelefon ved 4B mod parkeringsarealet er ikke repareret, som ved 4A. 
 
Forslag til fælles gasgrill på fællesarealer vurderer afd. Bestyrelsen vanskelig at 
administrerer både med opbevaring af grill og gasflaske. Man kan tage sin egen gril 
med ned. Punktet kan eventuelt tages med som forslag til septembermødet. 
 
Hede Danmark skal klippe en meter græs rundt om det sydlige hjørne af 4A, det 
bliver ikke gjort. 
 
Afløbsrist på legepladsen kan ikke ændres, mulighed er mærkning eller stille et 
bord/bænkesæt over det. 
 
Kim Lindberg 


